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Raahen kaupunkistrategian hyväksyminen. 

Olisimme halunneet strategiaan vähemmän sanahelinää ja toistoa, joskus 
vähemmän on enemmän sekä helpommin sisäistettävissä. 

Miksi kylien esiin nostaminen strategiassa on niin vaikeaa. Asiasta 
puhuttiin joka seminaarissa, kokouksessa ja koko strategian 
työstämisprosessin ajan, mutta lopullisessa versiossa kylämme on 
käytännössä unohdettu. 

Vanhukset ja iäkkäät ihmiset eivät ilmeisesti myöskään ole vetovoima 
Raahelle, niin helposti heidätkin on sysätty lopullisesta strategiasta 
syrjään. 

Vihreä siirtymä ei sen sijaan jää kenellekään epäselväksi tai että koko 
tulevaisuutemme tuntuu olevan vety teollisuuden ja jossakin muualla 
olevien mahdollisuuksien varassa. Hyvä on kuitenkin kurkotella avoimin 
mielin tulevaisuuteen, innovatiivista näkemystä tarvitaan.  

Kovin houkuttelevaa kuvaa Raahesta ei strategian kautta saa, vaikka juuri 
sitä lähdettiin tavoittelemaan. Teemme kuitenkin yhdessä töitä, jotta 
kaupunkimme olisi myös tulevaisuudessa houkutteleva 
toimintaympäristö niin asukkaille kuin yrityksillekin. 

Pidämme hyvinä asioina tavoitteita lasten ja nuorten hyvinvoinnin, ja 
osallisuuden edistämisestä sekä koulutusmahdollisuuksien 
parantamisesta. Pyrkimys rakentaa Raaheen Suomen korkein toinen aste 
on hyvä ja kannatettava. 

Strategian tarkoituksena on luoda suunnat joita kaupunki tavoittelee, ja 
joita se noudattaa myös tulevan talouskehityksen osalta. 

Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmä hyväksyy Raahen 
kaupunkistrategian ja kiittää viranhaltijoita yhteistyöstä 
luottamushenkilöiden kanssa valmistelun aikana.  
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